## Kerfs 集力旅遊有限公司 Travel & Tour Sdn Bhd

13-19, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia (No sykt: 112763-A KKKP0773)

Tel: 05-241 7100, 255 2666 Fax: 05-255 7666 URL: www.keristravel.net

E-mail: <a href="mailto:keristravel.net">keristsb@keristravel.net</a> / enquiry@keristravel.net

## 6科 時尚北京 [6BJS] 6BJS Trendy Beijing



✓ 全球美食汇烧烤自助 ✓ 金牌烧鸡 ✓ 双体验: 京粹(八珍烧鸭) + 国粹(茅台酒) ✓ 北京涮羊肉 BBQ Buffet / Roasted Chicken /Bazhen Duck + Maotai Chinese Liquor/ Mutton Steamboat









Day 01: IPOH/K.LUMPUR /BEIJING

(MOB)

怡保/吉隆坡/北京

(机上用餐)

Departure flight to Beijing. Meet and transfer to hotel. 抵达北京。 接往酒店休息

DAY 02 : BEIJING (BLD)

I 北京

(早午晚餐

**Tiananmen Square**, biggest urban square in the world. **Forbidden City**, was the Chinese imperial palace from the Ming dynasty to the end of the Qing dynasty. Outlook of National Grand Theatre.

早餐後游览世界最大的广场之一 **天安門廣場**.参观中国古代皇帝居住的**故宫紫禁城**-接着往亚洲最大的剧院中**國國家大劇院**(外观)。

DAY 03: BEIJING (BL)

北京

(早午餐

**Jurong Guan Great Wall,** was a solid barrier protecting the old city of Beijing. Outlook of **Bird Nest + Water Cube** . **Wangfujing Street**, one of commercial area in Beijing , Try the local delicacy at Wangfujing Food Street.

早餐后,前往游览世界奇观之一**居庸關長城**,领略中国古代伟大工程 — 过后前往 2008 年北京奥运会标志性建筑: **鳥巢 和水立方**(外观) — 前往北京最有名的商业区**王府井大街** —汇集了老北京小吃的一条夜市小吃**王府井小吃街**。

DAY 04: BEIJING/HOT SPRING RESORT (BLD)

北京/温泉酒店

(日生晦壑

**Summer Palace**, is the largest and most well-preserved royal park in China . **Xiu Shui Street** - is a prosperous shopping market in Beijing . Overnight Hot Sprig Resort (Please bring along your swim suit)

早餐后前往参观**頤和園**是清朝的皇家行宮和大型皇家园林。**秀水街**也称秀水服装市场,是北京有名商业街之一。.养生温泉(客人请自备泳衣)

DAY 05: BEIJING/TRANSFER TO AIRPORT (BLD) | 北京/送往机场

(早午晚餐)

**Temple Of Heaven** - the place where emperors of the Ming and Qing Dynasty held the Heaven Worship Ceremony. **The Place** , a shopping street with Asia largest LED Screen. . After dinner transfer to airport for departure flight .

早餐后, 前往参观天壇公園, 是历代皇帝祈求五谷丰收的坛庙. 世貿天階观赏亚洲最大的电子屏幕"天幕"晚餐后送机场

DAY 06: ARRIVE K.LUMPUR/IPOH | 抵达吉隆坡/怡保

Compulsory Local Product shop (min 1hour per shop): Silk/Tea/Gem/Jade/Baoshutang

指定当地特产购物站(至少1小时一站): 丝绸/茶叶/珠宝/玉器/宝树堂

Compulsory Add On Tour: Acrobatic Show/Hutong Alley Tour by Trishaw + Courtyard Home Visit/Shishahai Bars Street/By coach

Night View Changan Street + CBD = RMB400/person

保证加点消费: 雜技表演/三轮车游胡同/四合院家访/什杀害酒吧街/夜游长安街夜景+CBD = 人民币 400/人

行程中住宿/门票/餐/交通费由当地旅行社招待,团员需配合进店购物及参加自费项目。如不配合或中途脱团,团员需补交团费。

 $Accommodation/entrance/meal/transport\ host\ by\ local\ agent\ .\ Tour\ members\ are\ to\ comply\ and\ join\ in\ for\ shopping\ stop\ and\ optional\ tour\ .\ Should\ members\ decided\ not\ to\ continue\ with\ the\ tour\ ,\ an\ additional\ tour\ fare\ will\ incurred\ .$ 

Inc: Airport taxes/fuel surcharge/Normal single entry china visa/Tipping/Luggage x 01piece-20kg /MOB/Return transfer lpoh-KLIA (Exc:Travel Insurance –RM57)

包含: 机场税燃油费/普通中国单程签证/司机导游小费/一件托运行李 20kg/机上套餐/往返车费恰保-KLIA

(不含: 旅游保险-RM57)

Remarks: Airport taxes & fuel surcharge based on current and subject to change without prior notice 备注: 机场税燃油费将受货币兑换变动随而调整